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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Mikor tesznek rendet a kórházak energiafelhasználásában? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kórházak gazdálkodása mára nem csupán a politika és a szakma, de a lakosság számára i s
jól láthatóan pengeélen táncol . Emiatt számos esetben olyan korszerűsítési beruházások i s
elmaradnak, amelyek közép- ill . hosszútávon akár költségmegtakarítást is jelentenének . Erre
az energiamegtakarítási beruházások tipikus példaként hozhatók, pedig a jellemz ően pazarló
kórházi energetikai rendszerek felújításával 20-50 százalékos megtakarítás érhet ő el az
energiafelhasználásban. Bár számos kórház nyert forrást az elmúlt években KMOP-s, vag y
egyéb pályázatokon épületenergetikai korszer űsítésre, ezek gyakran kimerültek
napkollektorok felhelyezésében, vagy más részmegoldások alkalmazásában, például azért ,
hogy az ellátásban fennakadás ne keletkezhessen .

Hozzáértő partnerrel azonban a beruházások gyorsan és a lehet ő legkevesebb kellemetlenség
mellett valósíthatóak meg . Általában a munka javarésze a kazánházban és a szállítórendszere n
zajlik, a hő leadó berendezések cseréje pedig radiátoronként alig fél órát vesz igénybe .



Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

Tervezi-e a Kormány a kórházak energetikai rendszereinek felmérésé t
(energetikai alapállapot felmérés), vagy energetikai tanúsítás alá vetését ?

Tervezi-e a Kormány a kórházak számára minimálisan elérendő energiaosztály
(BB, AA+, stb.) meghatározását?

Tervezi-e előírni a Kormány a kórházak számára az energetikai szakreferens
kötelező alkalmazását, ahogyan azt a nagyvállalatoknál is tette ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . január 11 .

Tisztelettel,

Dr. I~uKác : , zló György
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